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Protokół nr XXXIV/21 

z obrad XXXIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży, 

które odbyły się w dniu 27 stycznia 2021  roku 

w sali gimnastycznej  Liceum Ogólnokształcącego  

w Łomży przy  ul. Senatorskiej 13 

 

Na ogólną liczbę 23 radnych Rady Miejskiej Łomży w obradach sesji uczestniczyło 23 

radnych, co stanowi  100%  ogółu radnych. 

Ponadto w obradach sesji uczestniczyły osoby zgodnie z załączonymi listami 

obecności. 

Obrady sesji rozpoczęto  o godz. 10.00, a zakończono o godz. 12.08. 
 

Alicja Konopka – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

Otworzyła obrady XXXIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. Po zapoznaniu się 

z listą obecności,  stwierdziła prawomocność obrad. Poprosiła  o uwagi do  

zaproponowanego porządku obrad.  

Uwag nie zgłoszono. 
 

Następnie przystąpiono do procedury związanej ze złożeniem ślubowania.  

Ślubowanie złożył radny Marcin Dębek, który objął mandat w związku z wygaśnięciem 

mandatu radnego Witolda Władysława Chludzińskiego.  
 

Andrzej Grzymała – Przewodniczący Klubu Radnych Mariusza Chrzanowskiego 
  

 Poinformował, że akces do pracy w Klubie złożyli radni Marcin Dębek oraz 

Andrzej Podsiadło. Klub  zwiększył swój skład osobowy. 
 

Alicja Konopka – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

 Udzieliła głosu Pani Metelskiej. 
 

Izabela Metelska – była dyrektor Hospicjum p.w. Św. Ducha w Łomży 
 

 Zabierając głos przybliżyła radnym treść pisma, które złożyła do Rady oraz 

Prezydenta Miasta, zwracając uwagę, że z funkcji Dyrektora została odwołana po tym, 

gdy zaczęła wskazywać nieprawidłowości w działaniu. Dodała, że nieprawidłowości 

było bardzo dużo i były bardzo ważne i uderzające w pacjenta. Prosi więc Radę  o 

zapoznanie się z pismem i zajęcie stanowiska w sprawie. Jest to  zbyt ważna sprawa 

dla miasta, miasto powinno mieć  hospicjum działające na wysokim poziomie i ten 

poziom powinien się zwiększać, a tak się nie dzieje. 
 

Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 
 

 Poinformował, że na wczorajszym posiedzeniu komisji do porządku został 

wprowadzony punkt dotyczący Hospicjum w zakresie dofinansowania placówki. 
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Tematem Komisja zajmie się w lutym. Zwrócił uwagę, że Hospicjum nie jest jednostka 

miejską.  
 

Rada przystąpiła do realizacji następującego porządku obrad.  
 

1. Przyjęcie protokołów z obrad XXXII i XXXIII sesji Rady Miejskiej. 

2. Informacja o pracy Prezydenta w miesiącu grudniu 2020 r. /druk nr 554/  

3. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Łomża na lata 2021 - 2034  /druk nr 552, 552/1, 552Az autopoprawką/ 

b) w sprawie zmian w budżecie miasta Łomża na rok 2021  /druk nr 553, 553/1,  

553B/ -  wiodąca Komisja Finansów i Skarbu Miasta  

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uprawnienia określonych grup 

osób do bezpłatnych i ulgowych przejazdów środkami komunikacji miejskiej w 

Łomży /druk nr 543, 543A/ -  wiodąca Komisja Finansów i Skarbu Miasta  

5. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji strefy ograniczonego postoju w Łomży 

/druk nr 545, 545A/ - wiodąca Komisja Bezpieczeństwa 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia ulic w Łomży do kategorii dróg gminnych 

i ustalenia ich przebiegu   /druk nr 544, 544A/ - wiodąca Komisja Gospodarki 

Komunalnej Rozwoju i Przedsiębiorczości 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie 

bezprzetargowym, nieruchomości położonej w Łomży, przy ul. Świerkowej  /druk 

nr 549, 549A/ - wiodąca Komisja Gospodarki Komunalnej Rozwoju i 

Przedsiębiorczości 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie 

bezprzetargowym, nieruchomości położonej w Łomży, przy ul. Szosa do 

Mężenina  /druk nr 550, 550A/ - wiodąca Komisja Gospodarki Komunalnej 

Rozwoju i Przedsiębiorczości 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie przetargu, 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta  Łomża na Prawach Powiatu, 

położonej przy ul. Spokojnej  /druk nr 551, 551A / - wiodąca Komisja Gospodarki 

Komunalnej Rozwoju i Przedsiębiorczości 

10. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie 

oddziału przygotowania wojskowego w IV Liceum Ogólnokształcącym w Łomży w 

Zespole Szkół Technicznych i Ogólnokształcących Nr 4 im. Marii Skłodowskiej-

Curie w Łomży Nr 6 w Łomży /druk nr 546, 546A/ - wiodąca Komisja Edukacji i 

Kultury  

11. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie 

oddziału przygotowania wojskowego w Technikum nr 6 w Łomży w Zespole Szkół 

Ekonomicznych i Ogólnokształcących Nr 6 w Łomży /druk nr 547, 547A/ - wiodąca 

Komisja Edukacji i Kultury  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach 

udzielenia regionalnej pomocy inwestycyjnej  na terenie miasta Łomża /druk nr 

557, 557A/ -  wiodąca Komisja Finansów i Skarbu Miasta  
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości i budynków 

oraz budowli lub ich części zajętych na potrzeby działalności gospodarczej 

prowadzonej na terenie miasta Łomża w ramach programu pomocy de minimus  

/druk nr 557, 557B/-  wiodąca Komisja Finansów i Skarbu Miasta  

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania stałych  komisji Rady 

Miejskiej Łomży, ustalenia ich przedmiotu działania oraz składów osobowych /druk 

nr 555, 55/1, 55/2 555/3, /555/4, 555/5, 555A/ . 

15. Przyjęcie informacji dotyczącej wydatkowania środków z Funduszu 

Przeciwdziałania  COVID -19 na inwestycyjne zadania Miasta Łomża do końca 

2020 roku /druk nr 548/ - wiodąca Komisja Gospodarki Komunalnej Rozwoju i 

Przedsiębiorczości 

16. Złożenie informacji o pracy w 2020 roku przez Przewodniczącą Rady oraz 

Przewodniczących merytorycznych Komisji /druk nr 556, 556/1, 556/2, 556/3, 

556/4, 556/5, 556/6, 556/7/ 

17. Zajęcie stanowiska w sprawie pism skierowanych do Rady. 

18. Sprawy różne. 
 

Ad. 1  
 

 Alicja Konopka – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

 Poprosiła o uwagi do Protokołów z obrad XXXII i XXXIII sesji. 
 

Radni uwag nie zgłosili.  
 

Maciej Borysewicz – Wiceprzewodniczący Rady 
 

 Przedstawił treść  pisma informującego, że radny Zbigniew Prosiński 

zadeklarował chęć pracy w Klubie Radych „Przyjazna Łomża” oraz informującego że 

Klub Radnych „Przyjazna Łomża”  tworzą radni Dariusz Domasiewicz, Wojciech 

Michalak, Zbigniew Prosiński.  
 

Ad. 2 
 

Alicja Konopka – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
  

 Poprosiła o uwagi do  informacji o pracy Prezydenta w grudniu. 
Radni uwag nie zgłosili. 
 

Ad. 3 a, b 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od opinii komisji.  
 

Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 
 

Przedstawił opinię Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia w sprawie zmian w 
budżecie na rok 2021 (w załączeniu) 

 

Edyta Śledziewska – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury  
 

Przedstawił opinię Komisji w sprawie zmian w budżecie na rok 2021 (w 

załączeniu) 
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Mariusz Tarka – Przewodniczący Komisji Finansów i Skarbu Miasta 

 Przedstawił opinię Komisji Finansów i Skarbu Miasta w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łomża na lata 2021 - 2034  

z autopoprawką (w załączeniu) oraz opinię w sprawie zmian w budżecie miasta na 

2021 rok (w załączeniu). 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie  

uchwalenia   Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łomża na lata 2021 - 2034   

określony drukiem nr 552A z autopoprawką. 

Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, przy 5 głosach przeciw i 5 głosach 

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 
 

Uchwała Nr  339/XXXIV/21 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 27 stycznia 2021 roku 
 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Łomża na lata 2021 – 2034 – w załączeniu 

 
Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta na rok 2021  określony drukiem nr 553B. 

Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, przy 1 głosie przeciw i 9 głosach 

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 
 

Uchwała Nr  340/XXXIV/21 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 27 stycznia 2021 roku 
 

w sprawie zmian w budżecie miasta Łomża na rok 2021 – w załączeniu 
 

Ad. 4 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od opinii komisji.  
 

Mariusz Tarka – Przewodniczący Komisji Finansów i Skarbu Miasta 

 Przedstawił opinię Komisji Finansów i Skarbu Miasta w sprawie uchwały 
zmieniająca uchwałę w sprawie uprawnienia określonych grup osób do bezpłatnych i 
ulgowych przejazdów środkami komunikacji miejskiej w Łomży (w załączeniu) 
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Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

uprawnienia określonych grup osób do bezpłatnych i ulgowych przejazdów środkami 

komunikacji miejskiej w Łomży określony drukiem 543A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 21 radnych, przy braku głosów przeciw i 1 głosie 

wstrzymującym. Rada uchwałę podjęła. 
 

Uchwała Nr  341/XXXIV/21 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 27 stycznia 2021 roku 
 

zmieniająca uchwałę w sprawie uprawnienia określonych grup osób do 
bezpłatnych i ulgowych przejazdów środkami komunikacji miejskiej w Łomży 

 – w załączeniu 
 

Ad. 5 
 
Omawianie punktu rozpoczęto od opinii komisji.  

 
Ireneusz Waldemar Cieślik  – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa  

Przedstawił opinię Komisji w sprawie likwidacji strefy ograniczonego postoju w 

Łomży (w załączeniu) 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie likwidacji strefy 

ograniczonego postoju w Łomży określony drukiem 545A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 23 radnych, przy braku głosów przeciw i  

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 

 
Uchwała Nr  342/XXXIV/21 

Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 27 stycznia 2021 roku 

 

w sprawie likwidacji strefy ograniczonego postoju w Łomży – w 
załączeniu 
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Ad. 6 
 
Omawianie punktu rozpoczęto od opinii komisji.  

 
Ireneusz Waldemar Cieślik  – Z-ca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej,  

                                                       Rozwoju i Przedsiębiorczości 
 

Przedstawił opinię Komisji w sprawie zaliczenia ulic w Łomży do kategorii dróg 
gminnych i ustalenia ich przebiegu (w załączeniu) 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaliczenia ulic w Łomży do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu określony drukiem 544A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 23 radnych, przy braku głosów przeciw i  

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 
 

Uchwała Nr  343/XXXIV/21 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 27 stycznia 2021 roku 
 

w sprawie zaliczenia ulic w Łomży do kategorii dróg gminnych i 
ustalenia ich przebiegu – w załączeniu 

 

Ad. 7 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od opinii komisji.  
 

Ireneusz Waldemar Cieślik  – Z-ca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej,  

                                                       Rozwoju i Przedsiębiorczości 
 

Przedstawił opinię Komisji w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie 
bezprzetargowym, nieruchomości położonej w Łomży, przy ul. Świerkowej (w 
załączeniu) 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż, w trybie bezprzetargowym, nieruchomości położonej w Łomży, przy ul. 

Świerkowej określony drukiem 549A. 
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 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 21 radnych, przy braku głosów przeciw i 2 głosach 

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 
 

Uchwała Nr  344/XXXIV/21 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 27 stycznia 2021 roku 
 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie bezprzetargowym, 
nieruchomości położonej w Łomży, przy ul. Świerkowej – w załączeniu 

 

Ad. 8 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od opinii komisji.  
 

Ireneusz Waldemar Cieślik  – Z-ca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej,  

                                                       Rozwoju i Przedsiębiorczości 
 

Przedstawił opinię Komisji w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie 
bezprzetargowym, nieruchomości położonej w Łomży, przy ul. Szosa do Mężenina (w 
załączeniu) 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż, w trybie bezprzetargowym, nieruchomości położonej w Łomży, przy ul. 

Szosa do Mężenina określony drukiem 550A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 16 radnych, przy 4 głosach przeciw i 3 głosach 

wstrzymującym. Rada uchwałę podjęła. 
 

Uchwała Nr  345/XXXIV/21 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 27 stycznia 2021 roku 
 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie bezprzetargowym, 
nieruchomości położonej w Łomży, przy ul. Szosa do Mężenina – w 

załączeniu 
Ad. 9 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od opinii komisji.  
 

Ireneusz Waldemar Cieślik  – Z-ca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej,  

                                                       Rozwoju i Przedsiębiorczości 

 
Przedstawił opinię Komisji w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie 

przetargu, nieruchomości stanowiącej własność Miasta  Łomża na Prawach Powiatu, 

położonej przy ul. Spokojnej (w załączeniu) 
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Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż, w trybie przetargu, nieruchomości stanowiącej własność Miasta  Łomża na 

Prawach Powiatu, położonej przy ul. Spokojnej określony drukiem 551A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 16 radnych, przy 3 głosach przeciw i 4 głosach 

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 
 

Uchwała Nr  346/XXXIV/21 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 27 stycznia 2021 roku 
 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie przetargu, 
nieruchomości stanowiącej własność Miasta  Łomża na Prawach 

Powiatu, położonej przy ul. Spokojnej – w załączeniu 
 

Ad. 10 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od opinii komisji.  
 

Edyta Śledziewska – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury  
 

Przedstawiła opinię Komisji w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na 
utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w IV Liceum Ogólnokształcącym w 
Łomży w Zespole Szkół Technicznych i Ogólnokształcących Nr 4  w Łomży (w 
załączeniu) 

 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku o 

zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w IV Liceum 

Ogólnokształcącym w Łomży w Zespole Szkół Technicznych i Ogólnokształcących Nr 

4  w Łomży określony drukiem 546A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 23 radnych, przy braku głosów przeciw i  

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 
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Uchwała Nr  347/XXXIV/21 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 27 stycznia 2021 roku 
 

w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału 
przygotowania wojskowego w IV Liceum Ogólnokształcącym w Łomży w 

Zespole Szkół Technicznych i Ogólnokształcących Nr 4  w Łomży – w 
załączeniu 

 

Ireneusz Waldemar Cieślik stwierdził ze był za podjęciem uchwały, mimo wskazania, 
że nie głosował.  
 

Ad. 11 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od opinii komisji.  
 

Edyta Śledziewska – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury  
 

Przedstawiła opinię Komisji w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na 
utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Technikum nr 6 w Łomży w Zespole 
Szkół Ekonomicznych i Ogólnokształcących Nr 6 w Łomży (w załączeniu) 

 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku o 

zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Technikum nr 6 w 

Łomży w Zespole Szkół Ekonomicznych i Ogólnokształcących Nr 6 w Łomży określony 

drukiem 547A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 23 radnych, przy braku głosów przeciw i  

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 
 

Uchwała Nr  348/XXXIV/21 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 27 stycznia 2021 roku 
 

w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału 
przygotowania wojskowego w Technikum nr 6 w Łomży w Zespole Szkół 

Ekonomicznych i Ogólnokształcących Nr 6 w Łomży – w załączeniu 
 

Ad. 12 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od opinii komisji.  
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Mariusz Tarka – Przewodniczący Komisji Finansów i Skarbu Miasta 

 Przedstawił opinię Komisji w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w 

ramach udzielenia regionalnej pomocy inwestycyjnej  na terenie miasta Łomża (w 

załączeniu) 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od 

nieruchomości w ramach udzielenia regionalnej pomocy inwestycyjnej  na terenie 

miasta Łomża określony drukiem 557A. 

 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 23 radnych, przy braku głosów przeciw i  

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 
 

Uchwała Nr  349/XXXIV/21 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 27 stycznia 2021 roku 
 

w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach udzielenia 
regionalnej pomocy inwestycyjnej  na terenie miasta Łomża – w załączeniu 

 

Ad. 13 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od opinii komisji.  
 

Mariusz Tarka – Przewodniczący Komisji Finansów i Skarbu Miasta 

 Przedstawił opinię Komisji w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości i 

budynków oraz budowli lub ich części zajętych na potrzeby działalności gospodarczej 

prowadzonej na terenie miasta Łomża w ramach programu pomocy de minimus (w 

załączeniu) 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od 

nieruchomości i budynków oraz budowli lub ich części zajętych na potrzeby 

działalności gospodarczej prowadzonej na terenie miasta Łomża w ramach programu 

pomocy de minimus określony drukiem 557B. 
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 Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 23 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 23 radnych, przy braku głosów przeciw i  

wstrzymujących. Rada uchwałę podjęła. 
 

Uchwała Nr  350/XXXIV/21 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 27 stycznia 2021 roku 
 

w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości i budynków oraz budowli 
lub ich części zajętych na potrzeby działalności gospodarczej prowadzonej na 
terenie miasta Łomża w ramach programu pomocy de minimus – w załączeniu 

 

Ad. 14 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Wprowadzając do tematu wyjaśniła, że część zmian spowodowana jest 

zmianami w składzie Rady. Ponadto pojawiła się potrzeba powołania bardzo ważnej 

komisji związanej z ochroną środowiska. Prosi o wypowiedzi w tej kwestii.  

Dariusz Domasiewicz – radny 

Zabierając głos potwierdził, że radni otrzymali informację, że taka komisja 

będzie powołana. Proponuje, aby zadania proponowanej komisji zostały włączone do 

działań  Komisji Gospodarki Komunalnej, ponieważ będzie podobnie, jak z Komisją 

Bezpieczeństwa, gdzie będzie jeden punkt na zasadzie „zajmowania się samym sobą”, 

po co takie sytuacje są tworzone wszyscy wiedzą. Zauważył, że posiedzenie Komisji 

gospodarki Komunalnej nie musi odbywać się tylko raz w miesiącu, ale 2-3 razy w 

miarę potrzeby i zostanie to w ramach rygoru budżetowego.  

Andrzej Grzymała – Wiceprzewodniczący Rady 

 Odnosząc się do wypowiedzi radnego zauważył, że nie można zabronić radnym 

uczestnictwa i powoływania komisji. Rada może powołać ile chce i nie ma to 

znaczenia. Komisja jeżeli chce działać powinna mieć zakres działania, a komisja ds. 

ochrony środowiska w przedłożonym wniosku ma uwzględniony zakres działania. 

Podkreślił, że sprawa jest bardzo ważna i aktualna nie tylko dla mieszkańców miasta, 

ale i okolic.  

Dariusz Domasiewicz – radny 

 Odpowiadając radnemu zgodził się, że sprawy ochrony środowiska są bardzo 

ważne i nikt tego nie neguje. Chodzi tylko o to, aby nie powoływać kolejnej komisja do 

jednego, czy dwóch punktów, nie sądzi bowiem, by w ciągu roku było ich wiele, a te, 

które są mieszczą się w zakresie działania Komisji Gospodarki Komunalnej. Jeszcze 

raz podkreślił, że posiedzenia komisji mogą odbywać się częściej, nie tylko raz w 

miesiącu. Zauważył, że każda sprawa w mieście jest ważna i komisji można stworzyć 

30 i będzie mało, bo wszystkie sprawy są ważne.  
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Andrzej Wojtkowski – radny 

 Stwierdził, że nie należy oceniać pracy komisji przed jej powołaniem. Zauważył, 

że komisje pracują najlepiej, jak potrafią. Temat ochrony środowiska jest istotny i radni 

zabiegali o to  już dawno. Uważa, że utworzenie komisji, której nazwa jest na topie w 

całym kraju jest zasadne. Jaki będzie zakres jej działania zależy od  jej 

przewodniczącego i składu komisji. Zauważył,  że kwestie ochrony środowiska na 

Komisji Gospodarki Komunalnej nie był widoczny. Komisja bardziej skupiała się na 

sprawach komunalnych. Uważa, że należy dać szansę na stworzenie czegoś dobrego.  

Andrzej Podsiadło – radny 

 Stwierdził, że nie zgadza się z wypowiedzią radnego Domasiewicza, ponieważ 

dotychczas ochrona środowiska była „doczepiona” do jakiejś komisji i była tematem 

ubocznym. Zauważył, że ochrona środowiska  w obecnych czasach jest nawet 

ważniejsza od rozwoju niektórych gałęzi, jak rozrywka, czy wiele innych. Jest równie 

ważna jak opieka zdrowotna, bezrobocie, sprawy dotyczące życia codziennego. 

Komisja Gospodarki Komunalnej jest tak bogata w tematy, że praktycznie nie ma 

czasu na dogłębne przeanalizowanie tego, jaka jest w mieście sytuacja ochrony 

środowiska,  w kontekście województwa, kraju, a nawet świata, nie ma bowiem granic,  

jeżeli  chodzi o czystość powietrza, walkę z hałasem, szacunek do ziemi, zagrożeniem 

elektromagnetycznym, czystością wody. Jego zdaniem są to szerokie zagadnienia 

równorzędne z gospodarką komunalna i budownictwem mieszkaniowym i innymi. 

Podkreślił, że tematu nie można lekceważyć. Zwrócił następnie uwagę na art. W 

miesięczniku My z Łomży.  

Marek Dworakowski – radny 

 Zauważył, że proponowany zakres działania komisji dotyczy ściśle określonej 

sprawy gospodarki wodno – ściekowej, wodnej i terenów zielonych. Dodał, że 

gospodarka wodno-ściekowa związana jest z funkcjonowaniem oczyszczalni ścieków 

i funkcjonującą infrastrukturą, co bezpośrednio jest związane z działalnością 

gospodarki komunalnej. W tym przypadku wydzielenie tematu raz na Komisji Ochrony 

Środowiska, raz na Komisji Gospodarki Komunalnej powoduje  dublowanie. Obecna 

struktura jest więc właściwa. Utworzenie tej komisji będzie służyło nie do konkretnych 

spraw, ale ma charakter panelu dyskusyjnego.  

Tadeusz Kowalewski – radny 

 Zabierając głos przypomniał, że około roku temu nastąpiła ostatnia zmian 

struktury funkcjonowania komisji i wówczas głównym argumentem  zmiany były 

oszczędności. Podkreślił, że nikt nie neguje problematyki ochrony środowiska jest to 

bowiem istotne i ważne, również dla funkcjonowania miasta, przyjmują jednak 

konwencję myślenia, niektórych radnych  należałoby uznać, że wszystkie kwestie są 

ważne i np. takie komisje, które są wieloproblemowe, np. zdrowia, pomocy, sportu, 

należałoby również podzielić, Komisję Edukacji i Kultury również na dwie komisje itd. 

W związku z tym prosi o wyjaśnienie, czy ustalenia sprzed roku są jeszcze ważne, czy 

nie. Podkreślił, że kwestie ochrony środowiska są bardzo istotne i bardziej mają 

przełożenie na forum międzygminne.  
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Zbigniew Prosiński – radny 

 Zabierając głos w dyskusji przypomniał, że nigdy nie był zwolennikiem, aby 

zmniejszać ilość  komisji, przy zachowaniu budżetu na tej samej wysokości. Zwrócił 

uwagę, że było to przerabiane przy likwidacji komisji w poprzedniej i obecnej kadencji. 

Jego zdaniem komisje powinny być ściśle wyspecjalizowane, ale biorąc pod uwagę 

również finanse, bo uchwała ta pociąga za sobą skutki finansowe, chce więc wiedzieć 

jakie. Zwracając się do Prezydenta zauważył, że jeżeli wydziela się  komisję z tej, której 

zadania wypełniała Komisja Gospodarki Komunalnej, to czy pociągnie to za sobą 

utworzenie w Urzędzie nowego wydziału, skoro jest to tak obszerny dział. Prosi 

również Przewodniczącego komisji Finansów o poinformowanie jakie skutki finansowe 

będą w związku z utworzeniem komisji. 

Dariusz Domasiewicz – radny 

 Zwrócił uwagę, że przykładem są komisje, które 1,5 roku temu były łączone. 

Wysłuchali wówczas argumentów, a wracając do Komisji Bezpieczeństwa zauważył, 

że ochrona środowiska to bezpieczeństwo, zdrowie mieszkańców, a wiec środowisko 

jak najbardziej wpisuje się w bezpieczeństwo i stworzyć Komisje Bezpieczeństwa i 

Środowiska. Zwrócił uwagę, że na ostatnim posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa był 

tylko jeden merytoryczny punkt i dotyczył zaopiniowania projektu uchwały. Spokojnie 

więc do tej komisji ten ważny temat można dołączyć. Biuro Rady nie musiałoby tworzyć 

dodatkowych protokołów. Uważa, że bezpieczeństwo i środowisko można zebrać w 

jedno i będzie to z pożytkiem dla zdrowia, ponieważ pandemia jeszcze trwa. Spotkania 

należy więc ograniczać. Zauważył, że są komisje, które maja więcej pary, inne mniej, 

jeżeli więc radnym nie pasuje komisja Gospodarki Komunalnej, ochronę środowiska 

można dołączyć do Komisji Bezpieczeństwa.  

Andrzej Garlicki – Z-ca Prezydenta Miasta  

 Odpowiadając radnemu Prosińskiemu stwierdził, że jest zaskoczony 

oczekiwaniami radnego i stwierdzeniami, że taka reakcja powinna być w strukturze 

Urzędu. Przypomniał, że nigdy tak nie było i on takiej zależności nie widzi. Urząd 

posiada swoją strukturę, która odpowiada potrzebom i zadaniom, które miasto  ma 

realizować. Rada tworzy własną strukturę komisji wedle uznania i ważności spraw.  

Zależności więc nie widzi. Potwierdził, że w Urzędzie Miasta funkcjonuje Wydział  

Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska i te tematy objęte są w tym wydziale. 

Sam temat ochrony środowiska jest tematem szerokim i zahacza o inne sfery życia. 

Zbigniew Prosiński  - radny 

 Podziękował za odpowiedź zwracając uwagę, że nie sugerował, aby Prezydent 

takie działania podjął, tylko spytał, czy będą podjęte, ponieważ praca Rady i Urzędu w 

pewnych zagadnieniach powinna być w pewnej symbiozie. Jeszcze raz podkreślił, że 

było to tylko pytanie, nie sugestia, bo zdaje sobie sprawę, że takie kroki niosą za sobą 

konsekwencje finansowe. Prosi o odpowiedź na pytanie skierowane do 

Przewodniczącego Komisji Finansów. Zaznaczył, że wydziały merytoryczne są istotne, 

jednak w zakresie ochrony środowiska najwięcej do powiedzenia ma Komisja 

Gospodarki Komunalnej w postaci inwestycji i Komisja Finansów w postaci 

pozyskiwania środków.  
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Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Rodziny Sportu i Zdrowia 

 Zabierając głos w dyskusji zwrócił uwagę, że wszyscy żyją w innej 

rzeczywistości. 

Ireneusz Waldemar Cieślik – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa  

 Odpowiadając radnemu Domasiewiczowi, jako Przewodniczący Komisji 

Bezpieczeństwa prosi go o odpowiedź, jakim prawem ocenia pracę Komisji, kiedy nie 

uczestniczył w posiedzeniach Komisji. Prosi, aby radny poinformował w ilu 

posiedzeniach uczestniczył, aby móc oceniać prace Komisji.  

Dariusz Domasiewicz – radny 

 Odpowiadając stwierdził, że uczestniczył wiele razy, w ostatnim okresie praca 

jest zdalna i ma nadzieję, że Biuro Rady przekazało to, co napisał odnośnie ostatniego 

posiedzenia Komisji. Podkreślił, że Komisja Bezpieczeństwa jest komisją, która trwa 5 

minut, są to 1-2 punkty i w zasadzie tyle. Jego argument miał podkreślić, że komisję 

można podbudować tak ważnym tematem jak ochrona środowiska. Zdaje sobie 

sprawę, że będzie więcej pracy za te same pieniądze, ale tak wynika z materiałów, 

które  Komisja „przerabia”, że ten punkt bezpieczeństwo i środowisko mogłyby się 

uzupełniać i nie absorbowało by to dodatkowej pracy Biura Rady poprzez pisanie 

protokołów. Prosi o wzięcie tego pod rozwagę.  

Mariusz Tarka – Przewodniczący Komisji Finansów i Skarbu Miasta 

 Odpowiadając radnemu Prosińskiemu i odnosząc się do wypowiedzi radnego 

Domasiewicza zauważył, że pracy jest faktycznie dużo. Zauważył, że radny przyszedł  

5 minut po i tłumaczył, że można było czas wydłużyć, aby komisje trwały krócej. Dodał, 

że równie dobrze można by było rozdzielić Komisję Rodziny i Sportu, ale nikt jej nie 

rozdziela, bo tematy łączą się. Podkreślił, że przy gospodarce komunalnej ochrona 

środowiska jest  inną dziedziną, są to dwa różne tematy. Podobna sytuacja jest w 

przypadku Komisji Bezpieczeństwa. Inna pasja dotyczy ludzi zajmujących się 

bezpieczeństwem, a inna pasja ochrony środowiska i on widzi, jak radny Podsiadło 

wypowiada się na ten temat na Komisji Gospodarki Komunalnej.   Nie zawsze jest na 

to czas i nie zawsze  obecni są na posiedzeniu właściwi pracownicy. Odpowiadając na 

zapytanie dotyczące finansów zauważył, że w niedługim czasie radni otrzymają 

laptopy, wgrywane są programy. Spowoduje to oszczędności w Biurze Rady w 

związku z ograniczeniem wysyłania papierów w wersji papierowej. Laptopy zostały 

zakupione aby ograniczyć „papierologię”, na jedną sesję zużywane jest ok. 10 ryz 

papieru. Jeżeli chodzi o wydatki związane z przewodniczeniem komisji, to jest to 

śmieszna kwota, a pracy jest ogrom. Prosi aby nie mówić ile to radny zarabia, bo tysiąc 

złotych miesięcznie nie są to ogromne pieniądze. 

Marek Dworakowski – radny 

 Zabierając głos powtórzył, że komisja, która ma zostać powołana dotyczy ściśle 

określonych spraw; gospodarki  ściekowej, wodnej, terenów zielonych, ochrony 

powietrza, które mieszczą się w działalności gospodarki komunalnej. Tworzenie nowej 

komisji wiąże się z jakimś jej funkcjonowaniem, a decyzje podejmowane będą na 

Komisji Gospodarki Komunalnej. Temat będzie omawiany na tej komisji, później na 
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Komisji Gospodarki Komunalnej i być może jeszcze na jakiejś specjalnej komisji. W 

sensie działania jest to bezsensowne.   

Andrzej Podsiadło – radny 

 Zabierając głos stwierdził, że robi mu się smutno, gdy słyszy wypowiedź 

radnego Dworakowskiego, który pracuje w dziedzinie wody i tak lekceważąca mówi, 

co to jest powietrze, hałas, woda. Jeżeli jednak radny nie będzie miał czym oddychać, 

rzeki będą brudne, jaki przekaz będzie dawał młodemu pokoleniu. Jeżeli dla radnych 

ochrona powietrza, ochrona wody, walka z hałasem, dbanie o czystość  ziemi jest 

niczym i lekceważą to, apeluje by zweryfikowali to, co mówią. Jeżeli uważają, że 

powołanie Komisji Ochrony Środowiska jest tak ważne, bo ktoś chce dostać 100 czy 

200 zł, to on może oddać te pieniądze z obecnej diety, świadczy to o tym, w jaki sposób 

traktowani są przez nich ludzie. 

Marek Dworakowski – radny 

 Odpowiadając radnemu Podsiadle wyjaśnił, że ochrona środowiska w zakresie 

gospodarki wodnej wiąże się z konkretnymi przedsięwzięciami, inwestycjami, które 

rozstrzyga się na podstawie merytorycznej zabudowy, czy utrzymania. Jest to domena 

działalności ściśle gospodarki komunalnej, pobudowanie, zainwestowanie, tworzenie 

takiej czy innej budowy, obiektu. To samo dotyczy budowy terenów zielonych, 

konkretne działanie, budowanie. Dobrze wykonana bodowa, czy to drogi, czy parku, 

wiąże się z ochroną środowiska, gospodarka wodna, czy wodną – ściekowa dotyczy 

dobrze wykonanej konkretnej zabudowy i funkcjonowania konkretnego urządzenia i 

jest to ściśle ze sobą związane. Można oczywiście to wydzielić i zrobić sobie „klub 

dyskusyjny” w oderwaniu od rzeczywistości sobie podyskutować, podjąć jakieś 

wnioski, ale tak należy wrócić do Komisji Gospodarki Komunalnej i dla niego jest to 

bezsens tworzenia. Nie znaczy to, że nikt nie troszczy się o czyste powietrze, bo on 

troszczy się o czyste powietrze. Pod względem zawodowym zajmuje się ochrona wód 

i wie, co to znaczy, jakie należy podejmować przedsięwzięcia. Wie również, że można 

sobie dyskutować, aby dyskutować i nic z tej dyskusji nie wynika i ta kwestię podnosi. 

Ceni radnego Podsiadło, że ma ta wrażliwość, ale wydzielenie tego sprawy nie 

poprawi, a zdezorganizuje.   

Zbigniew Prosiński – radny 

 Zabierając  ponownie głos i odnosząc się do wypowiedzi radnego Podsiadło 

stwierdził, że nie ma co się smucić, a tym bardziej nie ma co się kłócić. Dodał, że 

podtrzymuje swoje zdanie, że komisji powinno być jak najwięcej i w takim kontekście, 

by były one merytoryczne, ale w ramach określonego budżetu. Zauważył, że opinia 

publiczna na ten temat również dyskutuje i pojawia się wrażenie, że po transferze 

radnego z jednego klubu do drugiego tworzy się komisję, aby go „wynagrodzić”. 

Chciałby takich rzeczy uniknąć. Przypomniał następnie, jak w poprzedniej kadencji 

przyzwoicie zachował się radny Maciej Borysewicz, gdzie tworzona była Komisja 

Statutowa i gdy już przy jej tworzeniu zadeklarował, że  do rozliczenia diety będzie 

przyjmował inne Komisje, a nie tą której był przewodniczącym, co nie wywołało  

żadnych skutków finansowych dla budżetu. Jeżeli Rada będzie szła w tym kierunku, 

nikt nie będzie miał za złe, że komisji będzie więcej i będzie można je porozdzielać. 
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Zdaje sobie sprawę, że niektórych zakres jest zbyt obszerny, jak w przypadku Komisji 

Rodziny, Sportu i Zdrowia, gdzie zakres jest olbrzymi. Apeluje więc aby  tworząc 

komisje szanować budżet. 

Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 

 Zwrócił uwagę, że jest to „bicie piany”, a nie merytoryczna dyskusja. Przed 

złożeniem wniosku formalnego zauważył, że większość radnych  zdalnie  uczestniczy 

w posiedzeniach i odnosi się do punktów, które  znalazły się w porządku, a przecież 

na posiedzeniach odbywa się dyskusja i „czepianie się” czy taka komisja ma być czy 

inna jest bez sensu. Zgłasza więc wniosek formalny o zamknięcie dyskusji po 

wyczerpaniu listy mówców.  

Andrzej Podsiadło – radny 

 Stwierdził, że jest mu przykro z powodu słów radnego Prosińskiego. Stwierdził, 

że będzie tam przechodził i tak działał, by wypełniać obowiązki radnego. Na swojej 

ulotce wyborczej napisał, że będzie walczył o ochronę środowiska, czyste powietrze  i 

wszystkie elementy składowe z tym związane. Nie wstydzi się tego, co napisał i będzie 

konsekwentnie do tego zmierzał.  

Tadeusz Kowalewski – radny 

 Odnosząc się do wypowiedzi i wniosku radnego Prosińskiego stwierdził, że 

bardzo się jemu podoba i chce powrócić do wcześniejszego wniosku radnego, aby 

spłaszczyć diety radnych. Być może należałoby  powrócić do wniosku i spłaszczyć 

diety. Praca radnego jest społeczna, a nie do zdobywania wynagrodzenia z tego 

powodu. Pogodziłoby to interesy wszystkich, mogłoby być tyle komisji, ile potrzeba, 

budżet by nie ucierpiał, a radni by pracowali. Jest to do rozważenia. 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Zamknęła dyskusję. Przekazała  prowadzenie głosowania w tym punkcie 

Wiceprzewodniczącemu Maciejowi Borysewiczowi. 

Maciej Borysewicz – Wiceprzewodniczący Rady 

 Zabierając głos zwrócił uwagę, że przed przystąpieniem do przegłosowania 

uchwały zostanie przeprowadzonych kilka głosowań. Projekt uchwały zawiera 

wszystkie  konieczne zmiany.  

1) powołanie Komisja ds. Ochrony Środowiska z zakresem działania zawartym w § 
projektu uchwały. 

Rada w wyniku głosowania 13 głosami za, przy 5 przeciwnych i braku wstrzymujących 

wyraziła wole powołania Komisji ds. Ochrony Środowiska. 

Maciej Borysewicz – Wiceprzewodniczący Rady 

 W związku z powołaniem Komisji poprosił o zgłaszanie się chętnych radnych 

do pracy w tej Komisji. 

Do pracy w Komisji ds. Ochrony Środowiska zgłosili się radni: 

1. Dariusz Domasiewicz 
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2. Zbigniew Prosiński 
3. Piotr Serdyński 
4. Hanka Gałązka 
5. Marcin Dębek 
6. Marek Dworakowski 
7. Andrzej Podsiadło 
8. Andrzej Wojtkowski 
9. Maciej Borysewicz 

 

Maciej Borysewicz – Wiceprzewodniczący Rady 

 Poddał pod głosowanie kto jest za powołaniem Komisji ds. Ochrony Środowiska 

w 9 osobowym składzie z osobami, którzy zgłosili chęć pracy w tej Komisji. 

Rada w wyniku glosowania 16 glosami za przy braku przeciwnych i wstrzymujących 

skład zaakceptowała. 

Maciej Borysewicz – Wiceprzewodniczący Rady 

 Poprosił o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego Komisji. 

Andrzej Grzymała – Wiceprzewodniczący Rady 

 Zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Podsiadło – wyraził zgodę 

Tadeusz Kowalewski – radny 

Zgłosił kandydaturę radnego Marka Dworakowskiego – wyraził zgodę 

Maciej Borysewicz – Wiceprzewodniczący Rady 

 Zamknął listę kandydatur i poddał pod głosowanie zgłoszone kandydatury. 

W wyniku głosowania radny Andrzej Podsiadło otrzymał 12 głosów, radny 

Marek Dworakowski otrzymał 9 głosów. 

Na Przewodniczącego Komisji ds. Ochrony Środowiska został wybrany radny 

Andrzej Podsiadło. 

Maciej Borysewicz – Wiceprzewodniczący Rady 

 Poprosił o zgłaszanie kandydatów na Zastępcę Przewodniczącego Komisji ds. 

Ochrony Środowiska.  

Andrzej Grzymała – Wiceprzewodniczący Rady 

 Zgłosił kandydaturę Marcina Dębka – wyraził zgodę 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Maciej Borysewicz – Wiceprzewodniczący Rady 

 Poddał pod głosowanie kandydatury Marcina Dębka na Zastępcę 

Przewodniczącego Komisji ds. Ochrony Środowiska 
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 Rada w wyniku głosowania 16 głosami za wybrała radnego Marcina Dębka na 

Zastępcę Przewodniczącego Komisji ds. Ochrony Środowiska. 

Maciej Borysewicz – Wiceprzewodniczący Rady 

 Kontynuując dokonywanie zmian w projekcie uchwały poprosił o zgłaszanie 

kandydatów na Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju i 

Przedsiębiorczości 

Andrzej Grzymała – Wiceprzewodniczący Rady 

 Zgłosił kandydaturę Artura Nadolnego – wyraził zgodę 

Więcej kandydatur nie zgłoszono.  

Maciej Borysewicz – Wiceprzewodniczący Rady 

 Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego  Artura Nadolnego na 

Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju i Przedsiębiorczości

 Rada w wyniku głosowania 13 głosami za, przy 1 przeciwnym i braku 

wstrzymujących wybrała radnego Artura Nadolnego  na Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej, Rozwoju i Przedsiębiorczości. 

Maciej Borysewicz – Wiceprzewodniczący Rady 

 Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę w 

sprawie powołania stałych  komisji Rady Miejskiej Łomży, ustalenia ich przedmiotu 

działania oraz składów osobowych określony drukiem 555A z przyjętymi wcześniej 

poprawkami 

Na 23 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za 
podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, przy braku głosów przeciw i  1 
wstrzymującym. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr  351/XXXIV/21 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 27 stycznia 2021 roku 
 

zmieniająca uchwałę w sprawie powołania stałych  komisji Rady Miejskiej 
Łomży, ustalenia ich przedmiotu działania oraz składów osobowych – w 

załączeniu 
Ad. 15 

Omawianie punktu rozpoczęto od opinii Komisji.  

Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia  

 Przedstawił opinie Komisji w sprawie informacji dotyczącej wydatkowania 

środków z Funduszu Przeciwdziałania  COVID -19 na inwestycyjne zadania Miasta 

Łomża do końca 2020 roku (w załączeniu). 
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Ireneusz Waldemar Cieślik  – Z-ca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej,  

                                                       Rozwoju i Przedsiębiorczości 
  

 Przedstawił opinie Komisji w sprawie informacji dotyczącej wydatkowania 

środków z Funduszu Przeciwdziałania  COVID -19 na inwestycyjne zadania Miasta 

Łomża do końca 2020 roku (w załączeniu). 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Rada informację dotyczącą wydatkowania środków z Funduszu Przeciwdziałania  

COVID -19 na inwestycyjne zadania Miasta Łomża do końca 2020 roku zawartą w 

druku nr 548 przyjęła w wyniku głosowania  22 głosami za, przy braku przeciwnych i 1 

wstrzymującej.  
 

Ad. 16 

Alicja Konopka – Przewodnicząca Rady 

 Wprowadzając do tematu zwróciła uwagę, że radni informację o pracy w 2020 

roku  Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących merytorycznych Komisji zawartą 

w drukach nr 556, 556/1, 556/2, 556/3, 556/4, 556/5, 556/6, 556/7 otrzymali. Prosi o 

uwagi i zapytania.  

Radni uwag nie zgłosili i Rada  informację o pracy w 2020 roku  Przewodniczącej Rady 

oraz Przewodniczących merytorycznych Komisji przyjęła w wyniku głosowania 21 

głosów za, przy braku przeciwnych i 2 wstrzymujących. 

Ad. 17 

Alicja Konopka – Przewodnicząca Rady 

 Poprosiła Wiceprzewodniczącego o przedstawienie pism skierowanych do 

Rady. 

Maciej Borysewicz – Wiceprzewodniczący Rady 

 Przedstawił pisma skierowane do rady: 

1. Pismo mieszkanki w sprawie pętli  linii nr 4 przy ul. Królowej Bony a/a 

2. Pismo w sprawie działalności Hospicjum w Łomży - a/a 

3. Pismo Prokuratury w sprawie konieczności zmiany podjętej uchwały – Rada 

przekazała pismo Prezydentowi celem podjęcia prac (za – 23) 

4. Pismo w sprawie budowy bloków przy ul. Staffa – a/a 

5. Uchwała RIO w sprawie przyjętego budżetu  - a/a 

6. Wyrok WSA dot. uchwały w sprawie wyboru metody opłaty za śmieci – a/a 

7. Pismo w sprawie funkcjonowania linii nr 4 do Starej Łomży – a/a 

8. Pismo rady Rodziców Państwowego Liceum Sztuk Plastycznych dot. 

Odpowiedzi na prośbę o bezpłatne korzystanie  uczniów z basenu – a/a 

9. Deklaracja czystości – a/a 

10. Zaproszenie Prezydenta na spotkanie w sprawie  modernizacji Parku Jakuba 

Wagi – a/a 
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11. Stanowiska komisji skarg Wniosków i Petycji w sprawie petycji dotyczącej 

szczepień przeciwko CoVid-19  

Rada w wyniku głosowania 22 głosami za, przy braku przeciwnych i 

wstrzymujących sprawozdanie przyjęła. 

12. Opinia prawna Biura prawnego – a/a  
 

Ad. 17 

Alicja Konopka – Przewodnicząca Rady 

Poprosiła o zgłaszanie spraw różnych.  
 

Dariusz Domasiewicz – radny 

 Poprosił Radcę Prawnego o odpowiedź w kwestii wyroku dotyczącego śmieci, 

czy wyrok ten rodzi dla miasta jakieś skutki prawne. Jak sprawa wygląda na dzień 

dzisiejszy.  

Mieczysław Jagielak – Radca Prawny 

 Odpowiadając radnemu wyjaśnił, że odpowiedź na pytanie radnego znajduje 

się w opinii prawnej, która radni otrzymali. Może stwierdzić jedynie, że nie ma żadnych 

skutków prawnych.  

Edyta Śledziewska – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury  

 Poinformowała, że w dniu dzisiejszym otrzymała pismo skierowane do 

Prezydenta, do wiadomości komisji od pracowników administracji SP nr 7,  dotyczące 

spłaszczenia wynagrodzeń. Proszą radnych o interwencję w tej sprawie. 

Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta 

 Poinformował, że w poniedziałek odbył spotkanie ze wszystkimi dyrektorami 

szkół, dla których organem prowadzącym jest Prezydent Miasta Łomża. Na spotkaniu 

padły ustalenia, że każdy z dyrektorów prześle kalkulacje, w jaki sposób miała 

wyglądać regulacja płac, ponieważ niektórzy dyrektorzy zaplanowali podwyżki. W jego 

odczuciu wynagradzanie w każdej miejskiej placówce powinno przebiegać w sposób 

jasny, przejrzysty. Jeżeli bowiem jakikolwiek pracownik otrzymałby podwyżkę, to 

musiałoby to dotyczyć wszystkich pracowników, a nie jednej wybranej szkoły. 

Informacje, które trafią do ratusza zostaną poddane analizie i pracownicy, którzy 

skierowali pismo oraz pozostali dyrektorzy zostali zapoznani z tą informacją. Kwestia 

ta zostanie przeanalizowana, natomiast decyzja zostanie podjęta w oparciu o 

nadesłane informacje oraz analizę możliwości finansowych szkół. 

Andrzej Podsiadło – radny 

 Zwrócił się z prośbą do mieszkańców miasta, sam bowiem niejednokrotnie 

doświadczył bardzo nieprzyjemnych rozmów z Policją w związku z tym, że na 

niektórych  osiedlach jest duży smog. Zwrócił uwagę, że gdy zwraca się do Straży 

Miejskiej, Straż Miejska od wielu miesięcy reaguje właściwie, za co dziękuje nowemu 

Komendantowi, który jest w stanie tą sytuację naprawić i mieszkańcy maja pomoc. 
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Uważa, że dziwne jest zachowanie Policji, prosi mieszkańców, aby nie dali się 

„zastraszyć” niewłaściwemu podejściu do tego zagadnienia. Zauważył, że jeżeli Policja 

przyjeżdża na interwencję i nie dysponuje żadnymi narzędziami, tylko na zasadzie 

stanie na ulicy i mówi, że  powietrze jest czyste, bądź, że w tym momencie nigdzie nie 

widać dymu, to po co Policja przyjeżdża na interwencję. Podkreślił, że jeżeli jedzie się 

na interwencję, to należy mieć do tego narzędzia. Dodał, że niejednokrotnie widział w 

środkach masowego, jak właściwie interweniuje Policja albo  Straż Miejska, następnie 

przytoczył taki sposób działania, zwracając następnie uwagę, że jeżeli się takich 

środków nie ma, to lepiej nie przyjeżdżać i nie denerwować zgłaszających. Podkreślił, 

że zagrożenie stwarza stosunkowo niewielka grupa mieszkańców, z którymi nie można 

sobie poradzić. Apeluje do mieszkańców, którzy chcą oddychać świeżym powietrzem, 

że ochrona środowiska to całokształt działań zmierzających do naprawy wyrządzonych 

już szkód w środowisku, lub zapobieganie dalszemu powstawaniu szkód. Podkreślił, 

że stan środowiska z licznych opracowań i badań jest w stanie krytycznym. Brak jest 

więc czasu na dalsze odkładanie tematu. Ochrona środowiska nie jest ważniejsza od 

ochrony zdrowia, edukacji,  jest natomiast ważniejsza od  rozwoju transportu, nie 

ekologicznej  produkcji, czy też przemysłu rozrywkowego, który kwitnie. Podkreślił, że 

to konsumenci kształtują   zachowania producentów. Nie należy więc kupować 

produktów nie ekologicznych, konserwowanej żywności. Pyta w jakim stanie 

pozostawią środowisko, czy chcą, aby żyli w jeszcze gorszych warunkach. 

Marek Dworakowski – radny 

 Poprosił o wyjaśnienie, na ile nowe stawki na odpady w Czartorii przyjęte 

Zarządzeniem Prezydenta, spowodują, że układ zbilansuje się i nie trzeba będzie 

podnosić opłat za śmieci dla mieszkańców.  

Dariusz Domasiewicz – radny 

 Odnosząc się do wypowiedzi Radcy prawnego  wyjaśnił, że chodzi mu o skutki 

finansowe, czy z tego wyroku będą dla miasta niekorzystne.  Odnośnie podwyżki za 

wywóz śmieci dla przedsiębiorców zauważył, że w zależności od prowadzonej 

działalności przedsiębiorcy nie zawsze mają śmieci na tyle, aby mieć czym pojemnik 

zapełnić przy każdym wywozie. Czy można złożyć deklarację, by śmieci od takich 

przedsiębiorców były odbierane raz w miesiącu, czy jest to obligatoryjne, że musi być 

dwa razy. 

Tadeusz Kowalewski - radny  

 Zgłosił problem  odczytywanie stanu liczników na wodę. Zwrócił uwagę, że od 

dawna spółdzielnie mieszkaniowe korzystają z możliwości radiowego odczytywania 

odczytów. Pyta więc dlaczego MPWiK na dzień dzisiejszy takich możliwości nie 

wykorzystuje, mimo tego, że w większości domów są do tego dostosowane liczniki i 

radiowe odczytywanie byłoby bardziej bezpieczne i oszczędne. Czy takie prace są 

planowane i kiedy to nastąpi.  

Andrzej Garlicki – Zastępca Prezydenta Miasta  

 Odpowiadając radnemu Dworakowskiemu wyjaśnił, że ostatnie zmiany w 

stawkach przyjętych przez radę zakładały spodziewany wzrost cen w Czartorii, dzięki 
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temu ubiegły rok został zamknięty wynikiem dodatnim. Na ten moment trudno jest 

cokolwiek deklarować, bo jest to początek roku, będą to obserwować. Kluczową 

sprawą jest właściwe składanie deklaracji śmieciowych przez mieszkańców, 

odpowiednio do ilości osób zamieszkujących  dane domostwa. W ramach systemu w 

mieście są pracownicy, którzy będą przeprowadzać kontrole i weryfikować deklaracje, 

aby odpowiadało to prawdzie i nie było nadużyć. Odpowiadając stwierdził, że będzie 

to zależało od tego, ile tych środków będzie wpływało i jaki ten bilans na koniec roku 

będzie. Dodał, że coś więcej będzie mógł na ten temat powiedzieć w połowie roku. 

Odpowiadając radnemu Domasiewiczowi  stwierdził, że radnemu prawdopodobnie 

chodzi o cennik MPGKiM i to nie miasto ustala te stawki, ale MPGKiM podpisuje 

umowy, jak inni przedsiębiorcy. Rozumie, że w odpowiedzi na zmianę cennika  na 

Czartorii jest to urealnienie tych cen, które wcześniej obowiązywały. Jako mieszkaniec 

miasta również ponosi te opłaty, tez segreguje śmieci i tez ponosi konsekwencje 

wszystkich decyzji, które są podejmowane. Takie są przepisy prawa, takie są kwestie 

systemu gospodarki odpadami, że śmieci z roku na rok drożeją, bardzo zmienia się 

też kwestia obsługi surowców wtórnych, gdzie wcześniej było to dość dochodowe, 

obecnie już takim nie jest, bądź trudno jest cokolwiek na tym zyskać. Jest to bardzo 

trudny obszar i w całym kraju można zaobserwować, jak w całym kraju te kwoty 

wzrosły. Uważa, że miasto posiada dobrą sytuację w porównaniu do innych miast, że 

opłaty za śmieci są stosunkowo niskie, a to dzięki temu, że sprawnie rozwiązane są 

kwestie ich odbioru i przetwarzania. Podkreślił, ze w wymiarze stawek, o których mówi 

radny pytania należy kierować do MPGKiM i z pewnością szczegółowo radnemu te 

kwestie wyjaśnią. 

Andrzej Podsiadło – radny 

 W kontekście wypowiedzi Prezydenta Garlickiego zwrócił uwagę, że 

mieszkańcy sami mogą zmniejszyć ilość odbieranych odpadów, wystarczy np. 

zrezygnować z zakupu wody w butelkach plastikowych i pić wodę  kranową. Dodał, że 

taki eksperyment  wykonał kilka miesięcy temu i oddaje 1/3 odpadów z tworzyw 

sztucznych, ponieważ większość stanowiły te duże butelki. Zaapelował do radnych aby 

zrezygnowali z plastikowych kubków na sesjach i komisjach, z jego obliczeń wynika, 

że w skali kadencji jest to zużycie kilka tysięcy takich kubków. Podkreślił, że jest wiele 

metod na to, aby zmniejszyć ilość  oddawanych odpadów.  

Andrzej Garlicki – Zastępca Prezydenta Miasta  

 Zabierając głos przybliżył kwestie związane z „Deklaracją czystości” zwracając 

uwagę, że kluczowa sprawą w ochronie środowiska jest świadomość  i edukacja, jak 

o to środowiska należy dbać, jak te śmieci przetwarzać. Z tego powodu było 

zainicjowane spotkanie ze wszystkimi zainteresowanymi stronami. Takie spotkanie 

odbyło się i jest zbudowany postawą wszystkich zarządców, bo wszyscy mają 

świadomość  tego, że te odpady należy segregować. W deklaracji wszyscy podjęli 

zobowiązanie, że w tym roku wszyscy będą dążyć do tego, aby na koniec roku 

wszystkie wiaty śmietnikowe były zamknięte, pojemniki były właściwie oznakowane, 

wiaty były przypisane do określonych bloków, aby deklaracje można było właściwie 

przypisać. Będą instalowane kamery i związana z tym wszystkim edukacja. 

Podziękował za to spotkanie i apeluje do wszystkich, aby podjąć wyzwanie, aby dbać 
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o środowisko poprzez właściwe, jak najmniejsze generowanie ilości śmieci, ale i 

właściwe ich segregowanie i wyrzucanie. Prosi również o reagowanie na wszelkie 

nieprawidłowości, aby edukacja miała wymiar konkretny.  

Marek Dworakowski – radny 

 Prosi o precyzyjną odpowiedź i rozumie, że w dniu dzisiejszym Prezydent nie 

jest w stanie odpowiedzieć, ale chciałby aby w przeciągu 2-3 miesięcy padła 

precyzyjna odpowiedź. Dodał, że rozumie, że można mówić o kubeczkach, ekologii, 

ale większość ceny, która ponoszą mieszkańcy ok. 70% zależy od ceny ZGO, 

pozostałe 15-16% to kwestia obsługi dostarczenia, zebrania tych śmieci  w wyniku 

przetargu i plus koszty obsługi. Czynnik wzrostu cen jest więc istotny i należy dokonać 

analizy, na ile te ceny nowe zatwierdzone przez Prezydenta wpłyną, czy to się 

zbilansuje.  

Alicja Konopka – Przewodnicząca Rady 

 W związku z wyczerpaniem porządku dziennego zamknęła obrady XXXIV 

zwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży. 

        Przewodnicząca 

              Rady Miejskiej Łomży 

 

        Alicja Konopka 

Protokołowały: 

 

D. Śleszyńska 

 

I. Jankiewicz   
  

 

 

 

 

 


